
Referat af bestyrelsesmødet 8/5-2025 for Ringbjerget afd.250-0 

1. Referat fra sidste møde blev godkendt 

 

2. Valg af referent Mette Billeschou. 

 

3. Nyt fra formanden 

Connie fortalt at hun sammen med Carsten fra Lejerbo har været 

ude på besigtigelse i afdelingen med fibernet som snart går i gang. 

 

4. Vibeke fortalte er der er indtil videre er 6 udlejninger af fælleshuset 

hen over sommeren. 

Vibeke havde et ønske om, at der blev indkøbt et skraldestativ på 

hjul til køkkenet i fælleshuset (den sag er Carsten sat på) der ønskes 

også indkøb af højstole tl de småbørn (den sag er Connie sat på) 

          Soklen i fælleshusets køkken er faldet af det bliver lavet. 

5. Der er blevet indhentet tilbud på støvsugning af vægge og loft i      

fælleshuset da det er stærkt tiltrængt, bestyrelsen vedtog 

enstemmigt, tilbuddet. 

          HUNDE MÅ IKKE MEDBRINGES I FÆLLESHUSET. 

 

6. Carsten Informerer:  

Kontoret er ramt af sygdom og der kan forekomme noget ventetid 

på henvendelser. 

          Kontoret har kaldt ekstra hjælp ind for, at afhjælpe problemet. 

7. Badeværelserne Carsten er på den sag der er sat penge af i                      

budgettet bestyrelsen gør opmærksom på, at manglende 

beslutninger kører i ring.  

 

8.  Træværk i hele afdelingen skal males og altanerne på  



Pd. Jensens vej og Camilla Larsens vej skal have en specialbehandling 

Carsten vil rykke for svar på priser.  

Borde/bænkesæt er blevet renoveret af Michael så der har vi  

sparet mange penge, Carsten vil undersøge om man kan få noget der 

kan sættes på bordbenene så de ikke rådner. 

Michael er i gang med, at male striberne op imellem p-pladserne i 

hele afdelingen. 

9. NABOKAFFE ER NÆSTE GANG d.2/6 KL.14 ALLE ER VELKOMMEN 

          Næste bestyrelsesmøde afholdes d.10/7 kl.17:45 

  

 

På bestyrelsens vegne    

Mette Billeschou 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


